



Diving Plongeon Canada – Athlete profile survey

Thank you for taking the time to fill out this profile sheet. The more the media knows about you, the better they will be able to tell your story! Be as specific as you can and as detailed as possible. Don't worry about format or appearance and take as much space as you need.

When you have completed the profile, please email it back to me at Diving Canada: tayler@diving.ca or fax: 613.736.0409. If you have any questions or comments, my phone number is 613.736.5238 x 2010.

Merci de prendre le temps pour répondre à ce questionnaire. Plus les médias connaissent sur vous, mieux ils vont être capable de livrer vos profile! Soyez le plus spécifique possible et prenez autant d'espace désiré.

Lorsque vous avez terminé, SVP retourner le questionnaire à Plongeon Canada: tayler@diving.ca ou fax : 613.736.0409. Si vous avez des questions, commentaires, mon numéro de téléphone est 613.736.5238 x2010.

Tayler Whitley – National Programs Coordinator | Coodonatrice des programmes nationaux

Name / Nom: _____

Nicknames / Sobriquet: _____

How did you get started in the sport of diving? / Quels sont vos débuts en plongeon?

What feelings go through your body when you dive? / Quels sont les sentiments que vous ressentez durant un plongeon?

Name some lessons learned through the sport of diving. / Quels sont des expériences apprises par l'entremise du sport de plongeon?

Most memorable diving moment. / Nommez une expérience inoubliable en plongeon:

What do you see yourself doing after diving? / Qu'est-ce que vous anticipez faire après votre carrière d'athlète?

Who is the most influential person in your life and why? / Qui est la personne qui vous influence le plus?

What are your other sport interests or hobbies? / Qu'est-ce qui vous passionne autre que le plongeon?

When you were a child, what did you want to be when you grew up? / Quand vous étiez jeunes, qu'est-ce que vous désirez être en grandissant?

What makes you want to get up in the morning, what motivates you as a person? / Qu'est-ce qui vous motive comme personne?

Do you have any superstitions, lucky charms, rituals, lucky numbers? / Avez-vous des rituels, superstitions, numéros chanceux ou porte-bonheurs?

What role does music play in your life and name your favorite music? / Quelle est l'importance de la musique dans votre vie et nommer votre musique préféré?

Favorite place in the world and why? / Votre place préféré dans le monde?

Thank you for taking the time to fill out this survey!
Merci d'avoir prit le temps pour remplir ce questionnaire!

Tayler